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Bijeenkomst:  Overlegvergadering GMR   
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Klazine de Bas-Verdonschot, Sharon Lo-Kioeng-Shioe,                       
Douwe Pieter van den Bos 
Afwezig: Fariz Rahman, Marjonne Maan 

Personeelsgeleding: Aanwezig: Zohra Moudian, Inke Wentink, Yvonne Knoester 
Afwezig: Cathy Goose, Frank Koole, Annelies van Eijk            

Bevoegd gezag: 
 
Adviseur CvB: 

Aanwezig: Wiely Hendricks (voorzitter College van Bestuur), Karen Peters 
(lid College van Bestuur) 
Tonny Plas (Functionaris Gegevensbescherming) 

Notulen: Marianne Gommans-Welten 
Voorzitter:  Manish Dixit 
Datum:  15 februari 2024 
Verslag vastgesteld: 10 april 2024 
  

 
 
1. Opening  

De voorzitter opent de overlegvergadering om 19.50 uur en heet iedereen van harte welkom.  
 

2. Presentatie functionaris gegevensbescherming 

Bij zijn inleiding wijst de voorzitter van de GMR erop dat de GMR al lange tijd veel aandacht 
voor dit onderwerp heeft. De directe aanleiding vormt de rapportage van Social Schools, die 
de GMR onlangs ontving. Ook ditmaal was er een module aangezet, die niet in het 
goedgekeurde pakket van De Haagse Scholen zat. De GMR houdt hier toezicht op, maar 
ziet dit graag op een vertrouwenwekkende wijze elders belegd. Hij geeft het woord aan 
Tonny Plas, de Functionaris Gegevensbescherming (FG). 
 
Deze heeft een powerpoint presentatie voorbereid (MG: deze is intussen op Ibabs geplaatst 
onder de vergaderdatum van 27 maart 2024). Naar aanleiding hiervan stelt de GMR een 
aantal punten aan de orde, waarop Tonny Plas reageert: 
 

• Toezicht op Social Schools? -> Tonny Plas geeft aan dat het ook zijn werk is om op 
een juist gebruik van deze app toe te zien. De GMR kan hem daarop ook aan-
spreken. Een lid van de OGMR wijst erop dat er bovenschoolse afspraken zijn 
gemaakt, waar de scholen zich niet altijd aan houden. Zij maken ook gebruik van  
mogelijkheden die de app biedt, die niet de goedkeuring op bestuursniveau hebben. 
Bovendien gebruiken scholen ook andere gratis apps, waar het bestuurskantoor 
helemaal geen zicht op heeft. Tonny Plas erkent dat er nog een slag te maken is, 
maar het is wel zo dat het bewustzijn hierover bij de scholen groeit. Dat geldt ook 
voor de risico’s van smartphone gebruik.  
De GMR voegt eraan toe dat er voor Social Schools geen DPIA gedaan is en vraagt 
nogmaals aandacht voor de privacy. Zolang een school modules open kan zetten en 
een ouder zelf alle ouders kan benaderen blijven de risico’s groot. In dit verband ligt 
er ook nog het risico van ketenkoppeling. Is altijd duidelijk waar de gegevens op-
geslagen zijn en wat dat betekent voor de toegankelijkheid? Tonny Plas wijst erop dat 
DHS voor zulk soort zaken ook meelift met Kennisnet, een landelijke organisatie op 
dit gebied. Daar komt een DPIA voor Social Schools. De uitkomst van dat proces zal 
de input zijn voor maatwerk binnen De Haagse Scholen. De GMR benadrukt opnieuw 
dat een echt goede risicoanalyse nodig is.   

• In dit kader wijst de FG er ook op dat het risico vaak onderschat wordt. Iedereen kent 
de grote hackpogingen van de Universiteit Maastricht en het ROC Mondriaan. Er is 
onderzoek naar het risico gedaan. Dat is bij brand op jaarbasis 1 op de 8.000, en de 
kans om gehackt te worden in welke vorm dan ook is 1 op 5. 

• Er wordt aan een nieuwe privacyreglement gewerkt. Dit zal aan de GMR voorgelegd 
worden. (Actie: CvB) 
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• Er wordt afgesproken dat de GMR de FG elk jaar uitnodigt voor een 
gedachtewisseling tijdens een overlegvergadering. (Actie: wg IZ) 

• Landelijk is afgesproken dat een bestuur als dat van DHS de komende jaren 
aantoonbaar niveau 3 (werking) moet bereiken. Bij DHS is de wil en het gedrag er 
vaak wel, maar blijft er ruimte voor verbetering van regels en beleid. Er komt meer 
bovenschools beleid, waarbij er wel keuzevrijheid voor de scholen zal zijn. Kortom, 
we zijn op weg, maar zijn nog niet op het vereiste niveau.  

• Bij het vormgeven van de verbeterslag worden niet alleen de directeuren betrokken, 
maar ook de ICT-er van de school of de adjunct-directeur.  

• Voor de protocollen is op JIP een tegel ingericht. Dus die zijn vindbaar. 

• Het aantal datalekken dat gemeld wordt, ligt ongeveer op vijf per jaar. 

• Veel informatie wordt gedeeld, ook min of meer gevoelige zaken. Of er afspraken zijn 
waar we welke informatie al dan niet opslaan, zoekt Tonny Plas uit. (Actie: CvB/TP)  

• Autorisaties bij externe inhuur van personeel ziet de GMR als een punt van aandacht. 

• De digitale geletterdheid van leerlingen staat op de leerkaart, zegt Karen Peters. 
Tonny Plas vult aan dat het ook belangrijk is aandacht te besteden aan de digitale 
geletterdheid van medewerkers. 

• Er is een beleidsplan ICT en privacy in de maak waarin o.a. aandacht is voor de 
organisatie, doelen, rollen en verantwoordelijkheden. Wiely Hendricks voegt eraan 
toe dat het College van Bestuur hier zelf ook veel aandacht voor heeft en er 
capaciteit voor vrijgemaakt heeft. Het streven is om dit beleidsplan op 28 mei a.s. in 
de GMR Overlegvergadering te bespreken. (Actie: CvB/wg IZ)  

 

3. Notulen en actiepunten GMR Overlegvergadering d.d. 12 december 2023  
De notulen worden vastgesteld. De deelnemers aan de vergadering zien geen aanleiding om 
de actiepunten te bespreken.  
 

4. Postboek 

Het postboek is akkoord.    
 

5. Rondvraag en mededelingen 
Medezeggenschap op scholen: De ambtelijk secretaris meldt dat de verdiepende 
gesprekken na twee extra bijeenkomsten in januari afgerond zijn. Het CAOP is nu bezig met 
de rapportage. Na ontvangst daarvan zal in overleg bekeken worden hoe de terugkoppeling 
in de organisatie zal plaatsvinden. 
Onderwijsinspectie en scholen speciaal onderwijs: De Haagse Scholen heeft naar aanleiding 
van het onderzoek van de Inspectie vorig jaar uitvoering gegeven aan de opdracht om de 
kwaliteit van het speciaal onderwijs beter in beeld te brengen. Dat gebeurt via audits en een 
eenduidige systematiek. DHS heeft dit tweemaal teruggekoppeld aan de Inspectie, omdat zij 
eerder aangegeven hadden dat zij dit wilden verifiëren met een gezamenlijk schoolbezoek 
met bovenschools directeuren. De Inspectie was dit uit het oog verloren en vroeg om de 
documentatie. Dat gaf voldoende vertrouwen. Op een vraag van de voorzitter brengt 
Hendricks in dat de nieuwe benadering voelt als een verbetering, ook al vonden scholen het 
soms wel jammer dat ze afscheid moesten nemen van de eerdere eigen aanpak. 
Nieuw lid Raad van Toezicht: De BAC heeft een goede kandidaat, die voldoet aan het 
algemene profiel en speciale kennis kan inbrengen op het gebied van audit en financiën,  
kunnen voordragen aan de Raad van Toezicht. De Raad van Toezicht heeft intussen de 
Gemeenteraad verzocht om deze kandidaat te benoemen. 
Onderwijsregio en medezeggenschap: De stand van zaken rondom de medezeggenschap 
over de inrichting van de Onderwijsregio is niet duidelijk. Daarom wordt de ambtelijk 
secretaris verzocht dit uit te zoeken. Wel is bekend, aldus de voorzitter van het College van 
Bestuur, dat er geen medezeggenschapsorgaan ingericht wordt in de Onderwijsregio, 
wanneer de inrichting eenmaal staat. Er is wel een ‘Onderwijsregioberaad’ en daarin heeft 
namens de beroepsgroep een vertegenwoordiger van het CNV plaatsgenomen. De GMR en 
het College van Bestuur vinden elkaar in de opvatting dat de Onderwijsregio ver weg staat, 
maar dat deze nieuwe inrichting samenhangt met een politieke afweging en daarmee 
samenhangende geldstromen. 

https://dehaagsescholen.sharepoint.com/sites/Jip/SitePages/Privacy-beleid.aspx
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6. Sluiting  

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering om 21.30 uur.  
 


